2018台灣女子業餘高爾夫國際錦標賽 競 賽 規 程

- 一、主辦目的:提昇本國業餘女子高爾夫運動水準,增進選手國際比賽經驗並促進國際交流。
- 二、指導單位:教育部體育署
- 三、主辦單位:中華民國高爾夫協會 婦女業餘委員會
- 四、協辦單位: 美麗華高爾夫鄉村俱樂部(林口)

五、比賽日期:

練習日: 2018年8月27日(星期一)。

錦標賽: 2018年8月28日至8月30日(星期二至星期四)。

六、比賽地點: 林口美麗華高爾夫鄉村俱樂部

地址:新北市林口區下福里9號

電話: (02)2606-3456

七、參加人數: 公開組 40 人、一般組 100 人

註:各組迄報名截止日,如報名人數超過預定參加人數時,以報名先後次序及差點之多寡(已完成報名及繳費者)決定參賽者,將依委員會決議來裁定之。

八、參賽資格:

- (1) 公開組:各國具業餘身分、年齡在25歲(截止報名日為準)以下,且差點九以下(含差點九者~應提出差點證明)之業餘球員。
- (2) 一般(A)組: 本國及外國具業餘身分,年齡在 26 歲以上且差點在十二以下 (含差點十二者~應提出差點證明)之球員。
- (3) 一般(B)組: 本國及外國具業餘身分,年齡在26歲以上且差點為十二以上

(不含十二)十八以下(含差點十八者~應提出差點證明)之業餘球員。 註: 1.上述差點證明係指該員所屬俱樂部之差點證明或 USGA 之差點證明。

九、比賽形式及辦法:

- (1)各組球員不計差點且無淘汰,以比桿賽形式進行三回合(54洞)之個人賽。
- (2)公開組回合 18 洞之總長約 6300 碼(白色開球區標誌),賽程中除了洞與洞之間可搭乘球車之外,皆須步行前進。一般組回合 18 洞之總長約 5700 碼 (綠色開球區標誌),賽程中全程可搭乘球車。
- (3) 一般(B)組之球員如在第一回合的成績低於其所申報之差點 5 桿以上者, 則於第二回合起併入一般(A)組計算名次(連同第一回合之成績)。

十、比賽組別編組方式:

- (1)練習回合由委員會按國別及球員差點編組。
- (2)第一回合按球員差點及國別及混合編組,接下來的回合按照球員累計成績編組,由劣者依序編至優者。

十一、平手判别:

敘獎名次如有成績相同時,則比較其等最後一回合 18 洞總和桿數:如仍相等, 比較該回合 10-18 洞的總桿數;如仍相等,則以該回合第 18 洞的桿數起逆比 各洞桿數來決定名次排序。

十二、報名起訖日期、方式及費用:

- (1) 報名起訖日期: **自 2018 年 4 月 15 日起至 6 月 30 日止**(截止時間: 當日下午三時三十分)。
- (2) 報名方式: 先填寫報名表(如附件), 再將報名表以 e-mail 方式傳至: twladyamateur@gmail.com, 承辦人: 范韻清 電話: 0937-042145 註: 不接受以傳真或口頭方式之報名。
- (3) 報名費:

公開組:本國球員 NTD \$8400.00 元 / 外國球員 USD \$280 (包括四回合果嶺費及錦標賽期間三回合之桿弟費、球車費)。 註:公開組在練習賽日不可使用桿弟、球車。

- 一般組: 本國球員 NTD \$11400 元 / 外國球員 USD \$380.00 (包括四回合果嶺費、桿弟費、球車費)。
- (4) 報名費請按下列銀行帳號:

兆豐國際商業銀行 南京東路分行

帳號: 070-09-00688-5

戶名:中華民國高爾夫協會

註:報名費繳交後,如球員因故不克參賽,不予退費,惟如委員會因故取 消本競賽,及另因人數超過核定標準時,則於賽後再由高協全額退費。

十三、給獎辦法:

- (1) 各組三回合成績總和前3名頒發冠、亞、季軍獎盃及獎品。
- (2) 各組三回合成績總和第4名至第10名頒發獎品。
- (3) 抽獎活動: 抽中者須為閉幕頒獎餐會在場參賽球員始得領獎。
- (4) 每位參賽球員發給參加獎一份。

十四、膳宿資訊: (特惠價)-優惠期間: 8/25-8/31 日

- (1) 美麗華球場飯店:
 - (a) 不論單人或雙人, 每房每晚 NT\$2000.00 元。(包含稅、服務費及早餐)
 - (b) 訂房方式: 請於報名時直接填選, 並告知同房住宿者姓名。
- (2) 福容飯店:
 - (a) A8 館: 不論單人或雙人, 每房每晚 NT\$4000.00 元(包含稅、服務費及 早餐)
 - (b) 訂房網址: http://www.fullon-hotels.com.tw/a8 請自行上網訂房。 優惠代碼: TLAGA
- (3) 每日中、晚餐除委員會準備之歡迎餐會及閉幕頒獎餐會之外,其餘由球員自理。

十五、歡迎餐會暨頒獎典禮午宴資訊:

- (1) 2018年8月27日晚上6:30在美麗華鄉村俱樂部餐廳舉行歡迎餐會。
- (2) 2018年8月30日下午1:00在上述餐廳舉行閉幕暨頒獎餐會。

十六、其他資訊:

- (1) 比賽規則:根據 R&A/USGA 2016 版高爾夫規則,2017、2018 實施之當地規則及委員會制訂之比賽條件、當地規則執行之,如有爭論以委員會之裁定為最後裁決。
- (2) 有關編組表、天候狀況、成績更新等比賽相關事項均上網公告。
- (3) 球場練習場每日開放時間: 06:00a.m~17:00p.m , 練習球之費用由球員自付。

2018 TLAGA International Ladies Amateur Championship

Conditions Of Competition

1. Purpose:

To enhance the level of female amateur golfers to gain the international competition experience, and promote international relationship.

2. Directed By:

Sports Administration, Ministry of Education, the Republic of China.

3. Organizer:

Taiwan Ladies Amateur Golf Association, The Golf Association of the Republic of China.

4. Co-organizer:

Miramar Golf Country Club

5. **Date:**

Practice Round: August 27, 2018 (Monday)

Tournament Round: August 28~30, 2018 (Tuesday to Thursday)

6. Venue:

Miramar Golf Country Club

Address: No. 9, Xiafu Rd., Linkou District, Taipei, Taiwan, Republic of China.

Tel: +886-2-2606-3456

7. Size of field:

The field will be limited to 40 players for Open Division and 100 players (handicap under 18) for General Division A&B.

Note: If the registered players excess the maximum number, there will be decided

by the order of registering and handicap of players. (enrollment and entry fee have been completed). All entries will be subjected to the approval of OC which reserves the right to accept, limit or reject any entries without giving reasons for its decision.

8. Eligibility

(1) Open Division: USGA HI 9.0 & below.

Open for domestic and foreign amateur players' **age 25 and under** (included, to be subject to the deadline for registration) and handicap under 9 (Included and with handicap certificate)

(2) General Division A: USGA HI 12 & below.

Open for domestic and foreign amateur players' **age 26 and above** with handicap index of 12 or lower (Included and with handicap certificate).

(3) General Division B: USGA HI 12.1 to 18

Open for domestic and foreign amateur players' **age 26 and above** with handicap index of 12.1 to 18 (Included and with handicap certificate).

Note: Handicap certificated by Golf Club or by USGA, Certification needed.

9. Format of Play:

- (1) Events will be decided by 54 holes scratch stroke play without cut in each Division over three rounds of 18 holes respectively. The lowest gross score will be the winner in each Division.
- (2) Open Division will play off White Tee with length of 6,300 yards approximately. Divisions other than Open Division will play of Green Tee with length of 5700 yards approximately. Players of Open Division must not ride on any form of transportation during a stipulated round unless from the green to next teeing ground or authorized by the Committee. Players of General Division A and B can take cart during tournament rounds.
- (3) If the General Division B player(s) score of first round is 5 strokes under declared handicap, the player(s) will be promoted to General Division A at second round (including 1st round score).

10. **Draw**

- (1) Practice round draw will be arranged by nationalities & players' handicap.
- (2) Draw of first round will be arranged by handicap and nationality accordingly; the following rounds will be arranged by accumulated score (from high to low score).

11. Decision on Ties

In the event of a tie, all the ties will be decided by the count-back system over the last 18-hole round (final round) based on the following order: last 18 holes, last 9 holes(10-18), and finally hole by hole count back will decide the winner.

12. Entry and Entry Fee

- (1) All entries shall be subject to the approval of the Tournament Committee which reserves the right to refuse any entry without assigning any reason. Each entry, inclusive of payment, must be submitted to reach the OC on or before 30 June 2018, 15:30 local time. Entries without payment will not be accepted.
- (2) Entry Form E-mail to: twladyamateur@gmail.com Contact person: Yvonne +886(0) 937-042145 **Note:** Do not accept Fax or verbal registration.
- (3) Entry Fee:

Open Division: USD \$280 / NTD \$8400 **Division A and B**: USD \$380 / NTD \$11400

(Inclusive of four rounds green fee, caddie and buggy fees).

Note: No caddie nor buggy for the Open Division at practice round.

- (4) For participants paying via Bank Draft/Telegraphic Transfer, details as follows:
 - (a) Bank Name: Mega International Commercial Bank

(b) Branch Name: Nanking East Road Branch

(c) Bank code: 0170701

(d) Swift Code: ICBCTWTP070

(e) Bank Address: No.53, Sec.2, Nan-king E. Rd., Taipei City 10457, Taiwan

(f) Account Name: The Golf Association of the Republic of China

(g) Account Number: 070-09-00688-5

Note: Withdrawal Policy. There is no penalty if a player withdraws from event. However, the entry fee will be forfeited. But if the Championship is cancelled by Committee, and in the case that the individual's entry is denied by the OC, the entry fee will be refunded to participants from The Golf Association of the Republic of China.

13. Prizes will be awarded as follows:

(1) Winner, Runner Up and Third Place in each Division: Trophy and Prize

award.

- (2) The 4th to 10th Place in each Division: Prize award.
- (3) Lucky Draw: The winner must present to receive the award.
- (4) Souvenir for each participant.

14. Accommodation: Special offer from 8/25-8/31

(1) Miramar Golf Country Club:

Single or Double room charge – NT\$2,000/night (including tax, service fee & breakfast).

Please fill out the room reservation column in the Entry Form.

- (2) Fullon Hotel:
 - (a) Fullon Hotel Taoyuan Airport Access MRT A8:
 Single or Double room charge NT\$4,000/night (including tax, service fee & breakfast).
 - (b) Please make reservation online: http://www.fullon-hotels.com.tw/a8/en/
 Promote Code: TLAGA
- (1) Daily lunch and dinner is on player's own expense, except Welcome Dinner and Prize Presentation lunch.

15. Welcome Reception Party and Prize Presentation Lunch:

- (1) Welcome Dinner: 6:30pm 27 Aug 2018, at Miramar Golf Country Club
- (2) Prize Presentation Lunch: 1:00pm 30 Aug 2018, at Miramar Golf Country Club

16. Other Information:

- (1) Rules of Play: The Championship will be conducted according to the Rules of Golf 2016 edition approved by The R&A and USGA, and the Local Rules as effective in 2017, 2018 & the Local Rules as approver by the Committee. Disputes, if any, will be settled by the Committee, whose decision will be final.
- (2) The competition information of daily draws, weather condition and update results etc., will be available on The Golf Association of the Republic of China official website at http://www.garoc.org
- (3) Driving Range/Range Ball: The driving range opens daily from 06:00 to 17:00 on the official practice and the tournament days. Range balls are chargeable and pay by players.